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Aanwezig:  Filip Smet, Marcella Piessens, Dirk Verlaeckt, Dirk Vergult, Cris Bruelemans, Johan De Vos, Dirk 
Van den Broeck, Vinciane Meert, Laureline Soubry, Ronny De Mulder, Wendy Bryssinck 

 
Verontschuldigd:  Jack van Peer, Jo De Cuyper, Chris De Beer, Erik De Lathouwer, Karin Tavernier, Kris Boel en 

schepen Filip Baeyens 

 
 

1. Goedkeuring verslag dd. 14-02-2023 
 

Vanuit de dienst kwam er bemerkingen bij verslag van de werkgroep zalen voor groepen (zie punt 5. 

Stavaza werkgroepen a) subsidies) ‘Er zal gewacht worden tot na het ontvangen van de basisfiches met de 
nieuwe gegevens, om een voorstel tot verdeling uit te werken.’   

Voor het overige worden er geen opmerkingen geformuleerd en dus kan dit verslag gepubliceerd 
worden.  

 
 

2. Gidsbeurten Staf Pyl. 

 
Blijkbaar heerst er grote onduidelijkheid over de kostprijs van een gidsbeurt voor verenigingen voor 

de tentoonstelling met werk van Staf Pyl in het Stem. Als een vereniging een gids boekt bij ACCSI (de 
organisatie die de tentoonstelling organiseert, dus niet het Stem) dan wordt er 10€ per groepslid 

aangerekend. Als een groep een gids aanvraagt bij de dienst toerisme dan kost dat 60€ per groep en krijgt 

die groep (indien ze erkend is door de CR) nog de helft hiervan terugbetaald. Tot zelfs een gratis rondleiding 
als de familie van de kunstenaar aanwezig is (sic). 

 
Dit is jammer genoeg een voorbeeld van de onduidelijkheid (of miscommunicatie) naar de eventuele 

bezoeker toe. Indien die niet de weg weet in het kluwen van wie wat waar verantwoordelijk voor is of waar 
hij/zij de juiste info kan vinden, komt die soms voor verrassingen te staan. Ook hier zou eenvoudige, 

éénduidige info naar de gebruiker/bezoeker meer dan welkom zijn. 

 
 

3. Sluiting cultuurcentrum in kader van infrastructuurwerken 
 

Er zijn infrastructuurwerken gepland in de schouwburg. De hellingsgraad wordt aangepast en 

hierdoor verdwijnt het balkongedeelte. De werken staan gepland tussen juli en december 2024. Dus is de 
schouwburg in die periode gesloten. Wat gaat er dan gebeuren met de activiteiten die jaarlijks in die periode 

plaats vinden? Deze vraag zal in de eerste plaats gesteld worden in de volgende vergaderingen van ACCSI 
(dagelijks bestuur, raad van bestuur, algemene vergadering) door de vertegenwoordigers van de CR. 

 

 
4. Evaluatie toelichting subsidiereglement 2 maart 

 
Er was een grote opkomst van verenigingen en er werd veel informatie gegeven. Daarom de vraag 

om naar de verenigingen ontvingen een mail met de een toelichting van wat er die avond allemaal is 
gezegd. Er werden ook door de verenigingen veel vragen gesteld. Het was al geleden van voor de Covid-

pandemie dat de verenigingen nog met hun vragen bij de CR terecht konden. Het is een taak voor de 

deelraden om met hun verenigingen in gesprek te gaan over de problemen waar de verenigingen mee 
geconfronteerd worden. 



 

Voorbeeld was de interpellatie op de gemeenteraad van 22 september van raadslid Johan 
Uytdenhouwen. Die pleitte voor een systeem van huurcheque voor cultuurinfrastructuur omdat de 

huurprijzen van stedelijke infrastructuur, mede door de gestegen energiekosten, veel lager liggen dan 
private infrastructuur. Dit geeft als resultaat dat die stedelijke infrastructuur overbevraagd is en de private 

zalen leeg staan, zodat die verenigingen huurgeld mislopen. 

 
Deze interpellatie kwam er doordat culturele verenigingen met die problematiek direct naar de 

‘politiek’ zijn gestapt in plaats van naar de CR die geacht wordt de belangen van haar groepen de 
behartigen. Een signaal dat er dus dringend nood is aan een dialoog CR – aangesloten groepen. 

 

De sectie podium beslist om de vrijgekomen datum van 9 mei (geen vergadering CR) te gebruiken om de 
podiumverenigingen samen te roepen. 

 

 

5. STAVAZA werkgroepen 
 

a) Subsidies: De jaarsubsidies werden opgevraagd. Aan de hand van de ingestuurde gegevens kan al 

gekeken worden welke verenigingen nog effectief een werking aan de dag leggen. 
 

b) CR 2.0: eventuele op- en/of aanmerkingen op de voorlopige tekst worden afgesloten voor 
vergadering van 25 april.  

 

c) Memorandum: De werkgroep komt samen op 20/3 in “De Graanmaat” 
 

d) werkgroep “evaluatie lijst erkende verenigingen. Zie planning (a) 
 

e) zalen voor groepen: vanuit de dienst wordt opgemerkt dat de nieuwe retributies pas ingaan op 1 juli, 
dus de gegevens in de brochure zijn nog actueel en niet gedateerd zoals in vorig verslag staat. Zowel 

de huidige als toekomstige retributies staan op de website: https://www.sint-niklaas.be/onze-

dienstverlening/bestuur-en-participatie/reglementen-verordeningen/retributie-op-het-gebruik-van-
diensten-infrastructuur-en-materieel Er is een brochure en de webshop. De info verschilt bij beiden, 

in de brochure staat info over catering, bereikbaarheid, contactgegevens,… op de webshop staat dit 
niet. In de nota klopt niet alles zoals het er nu in staat. De onduidelijkheden van de verschillende 

manier om een zaal te huren moeten opgelost worden en op 1 lijn gezet worden. Er is geen overzicht 

van alle zalen. Alle zalen op 1 webshop krijgen kost veel geld. In het administratief team cultuur en 
vrije tijd zijn ze bezig met een zalenzoeker om op die manier via 1 platform te kunnen doorverwijzen 

naar de verschillende aanbieders. 

 

 

6. Stand van zaken commissies en adviesraden 
 

Bibcommissie: geen samenkomst geweest.  
 

Academie kunsten: daarin werd vooral de werking (en de toekomst er van) van de Vrije Ateliers onder de 
loep genomen. 

 

Academie podium: Voornaamste punt daar was het resultaat van de doorlichting en die heeft een positief 
rapport opgeleverd. 

 
Commissie Toerisme: op 14/5 gaat “BUITENgewoon” door: Het is een combinatie van Dag van het park, 

Lentedrink, Lentemarkt en Lekker Lokaal. Dit jaar is er ook een fototentoonstelling door 6 fotoclubs 

aangesloten bij de cultuurraad. https://www.ontdeksintniklaas.be/nl/buitengewoon-0 
 

Sint-Niklaas is voor Open Monumentendag gaststad. Herita organiseert een congres in het SteM op 21/3. 
https://www.openmonumentendag.be/ 

 
Er wordt nogmaals aangedrongen op meer dialoog met de externe vertegenwoordigers van de CR in al deze 

adviesraden. Zij zullen op een volgende vergadering van de CR worden uitgenodigd. 

https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/bestuur-en-participatie/reglementen-verordeningen/retributie-op-het-gebruik-van-diensten-infrastructuur-en-materieel
https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/bestuur-en-participatie/reglementen-verordeningen/retributie-op-het-gebruik-van-diensten-infrastructuur-en-materieel
https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/bestuur-en-participatie/reglementen-verordeningen/retributie-op-het-gebruik-van-diensten-infrastructuur-en-materieel
https://www.ontdeksintniklaas.be/nl/buitengewoon-0
https://www.openmonumentendag.be/


7. Punten vanuit de dienst OCV 

 
De voorgestelde boekvoorstelling krijgt een gunstig advies dus kan rekenen op een toelage van 150€ 

Er zijn 3 aanvragen tot erkenning door de CR. 

Bergruimte VZW is een vereniging die zich bezighoudt met het regelmatig organiseren van 
kleinschalige tentoonstellingsprojecten waar ze hun artistieke werk koppelen aan ontmoeting, dialoog en 
(co)creatie. Hun aanvraag ziet er in orde uit. Zij worden volgende keer uitgenodigd. 

CoderDojo Belgium afdeling Sint-Niklaas organiseert gratis workshops voor meisjes en jongens van 7 

tot 18 jaar in de bib. De werking/structuur is nogal onduidelijk. De administratie van het stad zal met die 
vereniging contact opnemen om meer verduidelijking. 

De aanvraag van Toekomst K.J.K. krijgt een negatief advies. 

Vinciane meldt dat zij, zoals beloofd op de vorige vergadering gepraat heeft met vertegenwoordigers 
van de vereniging “Guinese vrouwen” en haar bevinding is dat het nog te vroeg is om deze vereniging te 
erkennen als lid van de CR. 

8. Varia 

De volgende vergadering van de CR zal op dinsdag 25 april doorgaan omdat er teveel afwezigen 
zijn voor de eerder geplande datum van 11 april. De geplande vergadering van 9 mei gaat niet door. De 
deelraad podium zal die dag gebruiken om hun deelraad te organiseren. 

Johan De Vos heeft begin dit jaar aan de leden van de straatnamencommissie een schrijven gericht 

met het voorstel om 2 parkjes (buurtpark in de Baenslandwijk, en ééntje in de Lavendelstraat richting 
revalidatiecentrum “Het Veer”), die nu nog “naamloos” zijn een naam te geven. Helaas heeft hij op dit 

voorstel tot nu toe van niemand van die commissie een antwoord gekregen en dat ontstemt hem (terecht). 
Spijtig genoeg is onze vertegenwoordiger in die commissie (Chris De Beer) niet aanwezig om hierop een 
antwoord te formuleren.  

Bij het afsluiten van het tijdperk van de Cultuurprijzen werd geopperd om het vrijgekomen budget 

voor andere initiatieven binnen de CR te gebruiken, maar tot hiertoe is daar nog weinig aan gedaan. Dit 
punt wordt geagendeerd op de vergadering van 25 april. 

Op 9 maart was een bijeenkomst, georganiseerd door Interwaas rond “Toekomst van de 
Cultuurraad”, doorgegaan. Daaruit is als voornaamste punt gekomen dat er groot verschil is in de werking 

van een Cultuurraad uit een kleine gemeente en één waar zich een cultuurcentrum bevindt. Die eerste 
houden zich voornamelijk bezig met organiseren van activiteiten, een taak die in de grotere gemeente (met 

een cultuurcentrum) door dat cultuurcentrum wordt gedaan. Tijdens deze meeting is een powerpoint 

gebruikt die in de CR zou moeten besproken worden zodat de bevindingen hiervan in het memorandum 
een plaats kunnen krijgen. 

Omdat schepen en Clustermanager verhinderd zijn wordt het bespreken van het organogram van 
de dienst naar een volgende vergadering verschoven. 

De voorzitter dankt de verantwoordelijke van Muziekclub ’t Ey, Dirk Van der Speeten,  om de 
infrastructuur ter beschikking te stellen voor deze vergadering. 

  

 

 
Dirk Verlaeckt        Filip Smet 

 

secretaris        voorzitter 


